
    

  

 Referat fra årsmøte i Hvaler Båtforening avholdt i Kjøkøy 

grendehus den 11. februar 2023 

  

Tilstede var 5 medlemmer  med stemmerett og 6 fra styret i foreningen. 

Dagsorden:                                 

•      Valg av dirigent og referent. 2 medlemmer til å underskrive protokollen. 

•      Godkjenning av innkallelsen. 

•      Styrets årsberetning.(Vedlagt) 

•      Regnskap for november og desember 2021 og hele 2022. 

•      Revisors beretning. 

•      Ansvarsfrihet for styret.                          

•      Forslag til årsmøtet. 

•      Budsjett og årsavgift for 2023. 

•      Prognose for bryggefond (BF) 

•      Valg 

 

  

  

Møtereferat: 

1) Valgt som ordstyrer ble Per Thelle Jacobsen, og som referent Jan Erik Skau. 



  

For undertegning av protokoll: 

Gunnar Mainitz    og     Ragnar Sørlie 

 

  

2) Godkjenning av innkalling:                                          Enstemmig godkjent 

  

3) Årsberetning ble lest av sekretær                                 Enstemmig godkjent med 

følgende kommentarer: 

Arne: Ønsker at  levetid for bryggene  og når de skal fornyes neste gang blir opplyst i 

årsberetningen.Det samme gjelder hvor lenge avtale med grunneier varer. Tas med fra 

neste år. 

Pål:Folk kommer ikke på årsmøte  

  

4) Regnskapet ble gjennomgått av kasserer                      Enstemmig godkjent 

  

5) Revisor Tor Willy Jensen beretning, lest av Tor Eriksen      Enstemmig godkjent 

  

6) Ansvarsfrihet for styret                                         Enstemmig godkjent 

  

7) Forslag til årsmøtet: 

Forslag fra styret: 

Styret har gjort enkelte små endringer i vedtektene for å gjøre ordlyden mer i tråd dagens 

situasjon i havnen. De nye og gamle vedtektene ble sendt ut sammen med årsmøtepairene. 

Endringene ble enstemmig vedtatt. 

 

Forslag fra Arne Kildal: 

Forslag til årsmøte 2023 - årsavgift: 



Bakgrunn: Årsavgiften i HBF er lik for alle bryggeplasser uavhengig av bredde. Dette er en 

uvanlig praksis for marinaer og bryggeforeninger, det vanlige er en differensiert avgift basert 

på bredde. 

Forslag: Styret i HBF bes fremlegge til avstemning for årsmøte 2024 to alternativer til 

årsavgift for 2024, et alternativ med lik årsavgift og et alternativ med differensiert årsavgift. 

Etter diskusjon på årsmøtet ble styret pålagt å se på muligheten for differensiering etter 

bredde på fondsavsetningen til bryggefondet for fremtiden.   

  

8) Budsjett og årsavgift for 2023: 

Budsjett ble gjennomgått av kasserer. 

Avsetning til festeavgift, drift forening og bryggefond foreslått til henholdsvis 

kr 3.000,-, kr 1.700,- og kr 600,- = Total årsavgift  5.300 kroner 

  

Votering: 

Budsjettet ble enstemmig godkjent.  

  

9. Prognose for Bryggrfond, 

Kassereren fremla prognose for Bryggefondet. 

 Votering: Godkjent.   

  

10 Valg: Valgkomiteens innstillingen:  

HBF Styre                                                                                                            Gjenstår      

                       

Leder Jan Erik Skau                        Velges for 1 år                                              1  av 1 år 

Havnesjef/nestleder  Lars Røed                                                                               1  av 2 år 

Ass.Havnesjef  Rune A. Johansen     Valgt for 2 år                                                  2  av 2 år   

Kasserer Tor Eriksen                           Valgt for 2 år                                                 2 av 2 år                         

                                                                                        

Dugnads sjef Fredrick Ileby                                                              1 av 2 år 



Sekretær Glenn A. Olsen       Velges for 1 år                                                      1  av 2 år 

  

Bryggefondet                                                               

Jan Ivar Ødegård                                                        Gjenstår 2  år 

Øistein Kristiansen             Gjenvalgt for 3 år                                               Gjenstår 3 av 3 år           

     

Arne Kildal                                                                                            Gjenstår 1 år 

  

Revisorer 

                                                                                       

Tore Brockstedt                Gjenvalgt                                                                    Valgt for 1 år 

Tor Willy Jensen               Gjenvalgt                                                                     Valgt 

for 1 år 

  

Valgkomite 

Ragnar Sørlie                                                                                        Gjenstår 2 av 3 år                                                 

Gunnar Mainitz                                                                                         Gjenstår 1 av 3 år 

  

 Møtet ble avsluttet med ordinært medlemsmøte og servering. Det ble stilt noen generelle 

spørsmål om båtforeningen og om fremtidige planer. 

  

  

For årsmøtet,  

Jan Erik Skau, referent 

  

 Undertegning av referatet: 

 

Signatur:                                      Signatur: 



 Gunnar Maintz   (sign.)                 Ragnar Sørlie     (sign.)    

 

            

 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 


